

Date: 01 December 2025

التاريخ: 1 ديسمبر 2025 م

Award of Tender to Galfar for Approximate Value of OMR 8.8million

إسناد مناقصة لشركة جلفار بقيمة تقريرية تبلغ 8.8 مليون ريال عماني

We are pleased to inform our esteemed shareholders that on 1st December 2025 Galfar has been awarded by Sultan Qaboos University (SQU) "ELECTRO-MECHANICAL AND CIVIL OPERATION AND MAINTENANCE SERVICES AT SULTAN QABOOS UNIVERSITY (JANUARY 01, 2026- DECEMBER 31, 2027)". The value of this project is approximately OMR 8.8 million (Eight million Eight hundred thousand Omani Riyal) with execution period of 24 months from the commencement date.

Galfar expects this contract to have a positive impact on the Company.

We take this opportunity to express our appreciation to SQU for the confidence vested on Galfar through award of this project.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بأنه بتاريخ 1 من ديسمبر 2025 قد أُسنَد إلى شركة جلفار مناقصة من جامعة السلطان قابوس والمتعلقة بـ "خدمات التشغيل والصيانة الكهربائية والميكانيكية والمدنية في جامعة السلطان قابوس (1 يناير 2026 - 31 ديسمبر 2027)". وتقدر قيمة هذا المشروع بحوالي 8.8 مليون ريال عماني (ثمانية ملايين وثمانمائة ألف ريال عماني)، مع فترة تنفيذ تمتد إلى 24 شهرًا من تاريخ البدء. ونتوقع أن يكون لهذا العقد تأثير إيجابي على أداء الشركة.

وفي الختام تتقدم إدارة الشركة بخالص الشكر والتقدير لجامعة السلطان قابوس على الثقة التي أولتها لشركة جلفار من خلال إسناد هذا المشروع.

Company Secretary		أمين سر الشركة
-------------------	---	----------------

